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Kaderbrief 2021 vragen GroenLinks 

Informatieve vragen 
Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert en de naam 

van de fractie te vermelden. De rijen met xx open laten. 

 

  

Vraagnr:  1 

Pagina:  1  

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Er wordt gesproken over ‘’de ingezette koers onder het motto ‘naar één organisatie’ “. 

Kan het College meer zeggen over de achtergronden van deze ingezette koers? Gaat 

die alleen over de organisatie tbv het Sociaal Domein of wordt hier op de brede 

gemeentelijke organisatie gedoeld? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 2 

Pagina: 2 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Bij RIB van 1 juni jl heeft de wethouder ons gemeld dat hij het IHP VO tegen het einde 

van het jaar aan de raad zal voorleggen. Op pp 2 van de kadernota staat dat dat ‘’in 

2022’’ zal gebeuren. Wat is het nu?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 3 

Pagina: 5 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Op pp 5 beschrijft het College dat het samen met de Raad via scenario’s wil toewerken 

naar de begroting 2022. U beschrijft vervolgens 1 scenario. Hoe betrekt u de Raad bij 

de ontwikkeling van de andere twee scenario’s. 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 4 

Pagina: 8 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Kan meer informatie gegeven worden over de cao Aan de slag?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 5 

Pagina: 12 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Kunt u nader toelichten wat u bedoelt met de zin’’ echter uit actuele gegevens eind 

2020 blijkt dat de uitname voor onze regio (50%) ver boven de landelijke norm van 

23% ligt’’. Doet het Rijk een extra greep in onze kas? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 6 

Pagina: 13 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Wij begrijpen dat u de reorganisatiekosten voor Kumulus wilt ‘’betalen’’ met een extra 

bezuiniging van 4,22 fte. Was die dan nog niet ingecalculeerd? 

Antwoord: xx 
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Vraagnr: 7 

Pagina: 8 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Welke prognose hanteerde u bij de opstelling van de begroting 2021 voor de daling 

van de inkomsten uit binnen- en buitensportaccomodaties. En hoeveel is het tegen 

gevallen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 9 

Pagina: 18 

Fractie: Groenlinks 

Vraag: Wat wordt bedoeld met ‘’oplossen binnen het Sociaal Domein van een tegenvaller van 

628.000 euro”? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 10 

Pagina: 18 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Wat is nu het totale geprognotiseerde tekort van MTB? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 11 

Pagina: 19 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Welke mogelijkheden heeft de gemeente om het geprognotiseerde tekort van de 

Kredietbank te beïnvloeden?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr 12 

Pagina 20 

Fractie GroenLinks 

Vraag Waarom is voor de begroting 2021 geen rekening gehouden met nog lopende 

verplichtingen voor enkele voormalige personeelsleden? 

  

Vraagnr 13 

Pagina  25 

fractie GroenLinks 

Vraag Een aantal bezuinigingsvoorstellen in de WMO blijken niet realiseerbaar in 2021. Zijn 

die risico’s allen opgenomen in het uitvoeringsbeeld (die 628000 euro)? 

  

Vraagnr: 14 

Pagina: 20 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Hoe kon het gebeuren, dat lopende verplichtingen niet werden meegenomen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 15 

Pagina: 17 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Waarom vallen bomen onder Sport, Cultuur en Recreatie? 

Antwoord: xx 
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Vraagnr: 16 

Pagina: 10 

Fractie: GroenLinks 

Vraag: Waarom nemen de ICT kosten voor IBS toe? Je zou een daling van de kosten 

verwachten bij gezamenlijk gebruik van software? Is die toename structureel of 

incidenteel? 

Antwoord: xx 

  
 


